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Medio 2022 is het Gebiedsproces Schoonebeek gestart. Voor Dorpsbelangen
van belang te participeren in dit proces omwille van onze burgers.
Dat hebben we de afgelopen periode ook gedaan aan de Ontzorgtafel , met
het samenstellen van het afsprakenkader. Zo goed als mogelijk worden
afspraken voorbereid in het belang van alle bewoners in het gebied.

Dorpsbelangen heeft een disclaimer laten plaatsen : de deelnemers van de
Ontzorgtafel die deel uitmaken van het Gebiedsproces Schoonebeek hebben
aangegeven dat zij met hun deelname niet bedoelen de herstart van de
oliewinning en produktiewaterverwerking goed te keuren.

De samenstelling van de ontzorgtafel is bij lange niet representatief en is
ontstaan uit mensen die zich toevallig hadden aangemeld door de
klankbordgroep die destijds door de gemeente was opgericht.Had men maar
gekeken naar bv. de uitgangspunten van een burgerraad, dan hadden we een
betere representatie dan nu!

Op zich al vreemd dat je mensen moet ontzorgen…waar wil je aan beginnen!
Dan begin je aan een proces met veel argwaan!
.

Al gaandeweg bekruipt je het gevoel dat je mee mag reizen naar een
vastgestelde bestemming zonder de gelegenheid te krijgen stuur te krijgen op
de richting. NAM heeft een vooropgesteld vastgesteld doel (waar we
overigens niet over mogen spreken). Bestuurders/NAM/EZK hebben
tweewekelijks overleg en hier geldt dat wij niets weten over de inhoud.
Verzoek aan de commissieleden om aan het college de verslagen van deze
bijeenkomsten met hen en ons te delen en anders maar een Wet Open
Overheid verzoek.

Als bestuur van Dorpsbelangen heb je de plicht/taak om te inventariseren hoe
de bevolking van Schoonebeek denkt over de herstart.
De vraag is zeker gerechtvaardigd of het in deze tijd nog wel gewenst is om
fossiele grondstoffen naar boven te halen. Zie ook de Contourennota van de
staatssecretaris hierover!



Schrijnende actuele gebeurtenissen uit Groningen en Twente door falend
handelen van de NAM, rechtvaardigen een ophanden zijnde enquête. Of had
het niet andersom moeten zijn dat de lokale overheid het initiatief zou moeten
nemen om met de bewoners in gesprek te gaan / meningen peilen.
Wij nemen onze verantwoordelijkheid en nemen de onkosten voor lief….of
kan de raad hierbij ons tegemoet komen?

(enquête opgesteld door burgers, getoetst door een extern bureau, huis aan
huis bezorgd in het dorp en de buurtschappen)

O.i. komt de brief van het college naar de staatsecretaris veel te vroeg. Van
waar die snelheid? De NAM moet z’n vergunningen nog aanvragen en kan
pas begin 2024 het proces starten als evt. de vergunningen verleend zijn.

De staatssecretaris hecht aan draagvlak. Dat heeft hij in het dorp gezegd, je
leest dat in de Contourennota en laatst heeft hij dat nog gesteld in de vaste
Kamercommissie EZK.
.
V.w.b. draagvlak is een enquête gewenst en de voorbereiding, uitvoering
daarvan kost tijd. Uitstel (brief) is een must. Gaat het college dit niet doen dan
bevestigt dit het vermoeden dat de bestuurders ten koste van alles hun
bestemming op tijd willen halen en de mening van burgers negeert.. Voor de
gemeente de manier om het hokje participatie te kunnen afvinken.

Dringend verzoek aan de politieke partijen het college te vragen om de
betreffende brief voorlopig in de map te houden. Geen schijnparticipatie.

Over de uitslag zullen we communiceren met de staatssecretaris , vaste
kamercommissie , maar daar blijft het niet bij. We willen ook graag vooraf
weten hoe iedere partij hier in onze gemeente met de uitslag zal omgaan.

College ondersteunt de op te richten Stichting. U legt de
verantwoordelijkheden op de verkeerde plaats. Dit kan en mag U niet van de
burgers verwachten om hierin zitting te nemen om NAM/SODM te controleren.
De overheid, ook U als gemeentebestuur heeft een zorgplicht.



Mocht t.z.t. alles toch doorgaan dan verzoek ik de raad een goede weg te
bewandelen voor het bijdragenspoor. De voortekenen zijn niet hoopvol. Het
begint al over wat er verstaan moet worden onder een regio. Voor ons geen
punt van discussie. Het gasveld rondom Schoonebeek is het gebied wat recht
heeft op de bijdragen.

Dit proces kan alleen maar slagen als er ook iets van beneden naar boven
mag bewegen: inbreng, ideeën, betrokkenheid, zeggenschap. Dan bouw je
aan een gezamenlijk verhaal. Een verhaal waar mensen achter kunnen staan
omdat ze er zelf over hebben meegedacht, meegepraat en meebeslist. Zo'n
verhaal schrijf je niet op de bestuurlijke tekentafel of tover je niet bijeen op
een ambtelijke rekenmachine. Zo’n verhaal over het bijdragenspoor bedenk je
als samenleving, van onderop. Een Burgerberaad! Of Dorpscoöperatie!
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